
P R O T O K Ó Ł  Nr  6/2019
z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 4 czerwca 2019 r.

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej:
1.2.1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji
1.2.2) Wojciech Wojtkowski
1.2.3) Roman Pawłowski
1.2.4) Irena Wakuluk

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:
1 Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji,
1.2.5) Mieczysław Bartosiuk
1.2.6) Aleksander Putko,
1.2.7) Grzegorz Wiktoruk

Nieobecni członkowie komisji:

1) Grzegorz Wiktoruk

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej:
1 Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji
1.2.8) Izabela Marzena Jurczak
1.2.9) Jerzy Olesiuk
1.2.10) Tomasz Leoniuk
1.2.11) Zenon Podbielski
1.2.12) Aleksander Dubiński

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji.

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  –
Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie
zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia.

            Pan Piotr Jaszczuk – Wójt wnioskował,  aby do porządku posiedzenia prowadzić
rozpatrzenie dodatkowych projektów uchwał: 

1) Wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy
Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.
3) Zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 



   Uwag do proponowanych zmian w porządku posiedzenia nie wniesiono.

    Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku
posiedzenia po zmianie.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, komisje przyjęły porządek
posiedzenia, w następującym brzmieniu: 

1 Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach:
1 Raport o stanie Gminy Nurzec-Stacja.
2 Informacja  o  dokonanych  umorzeniach  oraz  udzielonych  ulgach  za  rok  2018  r.  na

podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010
r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty
należności  pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie
Nurzec-Stacja  lub  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności
budżetowych  o  charakterze  publiczno-prawnym,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów
ustawy ordynacja podatkowa. 

3 Ocena zasobów pomocy społecznej.
4 Rozpatrzenie rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2018 rok.
5 Sprawozdania budżetowe i finansowe za 2018 r. 

-  rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz  ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy za 2018 rok.

-  przyjęcie  wniosku  o  udzielenie  Wójtowi  Gminy  Nurzec-Stacja  absolutorium  z  tytułu
wykonania budżetu za 2018 rok.

     6) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  –  Karta
Nauczyciela,  zatrudnionych w Zespole  Szkolno-Przedszkolnym w Nurcu-Stacji  prowadzonym
przez Gminę Nurzec-Stacja.
     7)  Wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa, 
      8) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.
      9)Zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego,
2. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1-go:

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Raport  o  stanie  gminy za 2018 r.  przedstawił  Pan Krzysztof  Staniszewski  –  Sekretarz
Gminy.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia i przyjęcia raportu o stanie gminy za 2018 r. oraz
udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy. 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  raport  o  stanie  gminy za  2018 r.  oraz  przyjęły  wniosek o
udzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2.

Do p. punktu 2-go:

Informacja  o  dokonanych  umorzeniach  oraz  udzielonych  ulgach  za  rok  2018  r.  na
podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010 r. w
sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie  Nurzec-Stacja  lub  jej
jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  ordynacja  podatkowa
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  w  sprawie  rozpatrzenia  informacji  o  dokonanych  umorzeniach  oraz
udzielonych  ulgach  za  rok  2018  r.  na  podstawie  uchwały  Nr  XXVI/157/10  Rady  Gminy
Nurzec-Stacja  z  dnia 24 czerwca 2010 r.  w sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,
odraczania  lub  rozkładania  na  raty  należności  pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym
przypadających Gminie Nurzec-Stacja lub jej jednostkom organizacyjnym oraz niepodatkowych
należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym, do których nie stosuje się przepisów
ustawy ordynacja podatkowa.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  informacji  o  dokonanych  umorzeniach  oraz  udzielonych
ulgach za rok 2018 r. na podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia
24 czerwca 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania
na  raty  należności  pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie
Nurzec-Stacja lub jej jednostkom organizacyjnym oraz niepodatkowych należności budżetowych
o  charakterze  publiczno-prawnym,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  ordynacja
podatkowa.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3.

Do p. punktu 3-go:

Ocenę zasobów pomocy społecznej  przedstawiła  Pani  Elżbieta  Wierchow – Kierownik
GOPS.

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do omawianej oceny zasobów pomocy społecznej.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały omawianą cenę zasobów pomocy społecznej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4.



Do p. punktu 4-go:

Roczne sprawozdania finansowe instytucji kultury za 2018 rok przedstawiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

D y s k u s j a:
Radna, Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytał, dlaczego zmniejszeniu uległo
wynagrodzenie?

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik wyjaśniła, że wynagrodzenia w instytucji kultury są bardzo
nietypowe. Wykazane wynagrodzenia dotyczą wynagrodzeń zespołów, którym zlecano występy
na organizowanych imprezach. 

Uwag do przedstawionych sprawozdań finansowych instytucji kultury nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do omawianych sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2018 r..

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdania finansowe instytucji kultury za 2018 r..
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5.

Do p. punktu 5-go:

Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  Gminy  za  2018  rok,  uchwałę  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Nurzec-Stacja
oraz sprawozdanie finansowe przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.
D y s k u s j a:
Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  członek  Komisji  Problemowo-Budżetowej  –  ile  wydatkowano  z
budżetu  gminy na budowę świetlicy w Żerczycach, skoro pozyskano środki  unijne w kwocie
81 446 zł.
Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że wydatki związane z rozbudową
budynku gospodarczego z przeznaczeniem na świetlicę w Żerczycach szczegółowo są opisane w
załączniku nr 4 pkt 16 Zarządzenia Nr 14/2019 Wójta Gminy Nurzec-Stacja. Łączna wartość tego
zadania stanowi 164590 zł, z tego 81 446 zł środki unijne, fundusz sołecki 14 098,78 zł, środki z
budżetu gminy w kwocie 69 045,28 zł.

Uwag do omawianych sprawozdań nie wniesiono.
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański

poinformował, że głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i
sprawozdania finansowego odbywa się oddzielnie przez Komisję Rewizyjną i oddzielnie przez
Komisję Problemowo-Budżetową i Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący posiedzenie ogłosił 15 minutową przerwę w posiedzeniu.
Wznowienie posiedzenia.

Pan Jan Szpański Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej zapoznał z projektem
opinii  komisji  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej  i
Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  w sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu
gminy.

Glosowanie Komisji Problemowo Budżetowej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 10 głosami za, w obecności 10 członków
komisja pozytywnie zaopiniowała omawiane sprawozdania finansowe i z wykonania budżetu za
2018 rok.
/opinia komisji w załączeniu/ Zał. Nr 6.
Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt
opinii w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za
2018 r.  oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

Uwag do projektu opinii komisji nie wniesiono.
Głosowanie Komisji Rewizyjnej.
W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 głosami za, w obecności 4 członków, 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiane sprawozdania finansowe i z wykonania budżetu za 
2018 rok. Następnie w wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 głosami za, w obecności 4 
członków przyjęła wniosek o udzielenie Wójtowi Gminy Nurzec-Stacja absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2018 rok.
/Opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7.

Pan Piotr  Jaszczuk –  Wójt  –  podziękował,  za  pozytywnie  zaopiniowanie  wykonania  budżetu
gminy za 2018 r. oraz przyjęcie wniosku o udzielenie absolutorium. Nadmienił, że na sukces w
realizacji zadań duży wpływ mieli  radni, którzy akceptowali  podejmowane działania, na rzecz
rozwoju gminy.
Do p. punktu 6-go:

         Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  –  Karta
Nauczyciela,  zatrudnionych w Zespole  Szkolno-Przedszkolnym w Nurcu-Stacji  prowadzonym
przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia
1982 r. – Karta Nauczyciela, zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Nurcu-Stacji
prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z
dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela, zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym
w Nurcu-Stacji.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8.

Do p. punktu 7-go:

          Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa – cel publiczny związany z
budową Posterunku Policji w Nurcu-Stacji omówił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt.

D y s k u s j a: 



Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, dlaczego planuje się budowę nowego posterunku policji?
Czy obecny budynek nie spełnia warunków do remontu?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt poinformował, że decyzję o budowie nowego budynku dla siedziby
policji podjęły władze policji. Czasem lepiej jest budować nowy budynek niż remontować stary.

Radna, Pani Irena Wakuluk – zwróciła uwagę, na niezadawalające zapewnienie bezpieczeństwa
przez policję na terenie Nurca-Stacji w rejonie skwerku. Poinformowała, że w godzinach nocnych
na skwerku zbiera się młodzież, która zachowuje się bardzo głośno. Brak jest kontroli, ze strony
policji. 

Radny, Pan Zenon Podbielski – poinformował, że w godzinach nocnych nie możemy liczyć na
interwencję funkcjonariuszy z naszego posterunku, gdyż nie ma dyżurów nocnych.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt wyjaśnił, że my przekażemy tylko działkę. Budynek ma wybudować
Komenda Policji. Skoro mają w planie budowę posterunku to powinniśmy przekazać tę działkę.
Funkcjonowanie posterunku na terenie gminy wpłynie na poprawę bezpieczeństwa.

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk  –  poinformował,  że  wśród  funkcjonariuszy  policji  krąży
powiedzenie,  że  jeśli  nie  masz  co  robić,  to  podejmij  pracę  w posterunku  w Nurcu.  Tam do
zakończenia służby nie będzie czasu na nudę. 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa.

W  wyniku  jawnego  głosowania  13  głosami  za,  1  głosem  przeciw,  w  obecności  14
członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu
Państwa.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9.

Do p. punktu 8-go:

            Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu  .

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Siemiatyckiemu.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10.

Do punktu 9-go:



      
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości,

rolnego  i  leśnego  omówiła  Pani  Maria  Szatyłowicz  –  Skarbnik  Gminy.  Poinformowała,  że
konieczność zmiany tej uchwały powstała w związku z przeniesieniem z poprzedniej uchwały
zapisu, który mówił, że prowizja nie może być mniejsza jak 50 zł.

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku
od nieruchomości, rolnego i leśnego.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11.

Do punktu 2-go:

Sprawy różne i wolne wnioski: 

Pani  Maria  Szatyłowicz  –  Skarbnik  Gminy  –  poinformowała,  że  na  najbliższą  sesję  będzie
przygotowany projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. Przewidywane
zmiany to: Sołectwo Tymianka i Litwinowicze złożyły wnioski o zmianę zadań inwestycyjnych
do realizacji z funduszu sołeckiego, na zadania bieżące. Zmiany tej może dokonać rada gminy.
Komenda  Główna  Straży  Pożarnej  ma  dofinansować  do  zakupu  wozu  strażackiego  dla  OSP
Siemichocze w kwocie 50 tys. zł. Z budżetu gminy chcemy przeznaczyć dla OSP po 2 - 2,5 tyś zł
na wydatki bieżące. Otrzymaliśmy środki finansowe 7 600 zł na realizacji programu usuwania
azbestu. Chcemy zwiększyć o kwotę 5 200 zł wydatki na promocję gminy i zlecić opracowanie
herbu gminy.

Pani  Irena Wakuluk – Członek Komisji  Rewizyjnej  –  zapytała,  czyją własnością jest  odcinek
drogi od dworca PKP w kierunku przejazdu kolejowego. Przy ulicy tej mieszka Pani, która ma
chore dziecko i dobrze by było, żeby karetka pogotowia jechała szybko. 

Pan Zenon Podbielski – poinformował, że droga ta jest w części gminy a w części Nadleśnictwa.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że jest możliwość realizacji tego odcinka drogi, lecz
trzeba mieć zagwarantowane środki finansowe.

Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej –zapytał, czyją własnością
jest przedłużenie odcinka drogi ul. Szkolnej.

Pan Piotr  Jaszczuk – Wójt  –  poinformował,  że  przedłużenie  ul.  Szkolnej  nie  jest  własnością
Nadleśnictwa, a jest  własnością Skarbu Państwa. Obecnie wystąpiliśmy do Pana Wojewody o
przekazanie nam tego odcinka drogi.

Pan  Zbigniew  Mirosław  Olesiński  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  zapytał,  czyją
własnością jest droga Zabłocie - Żurobice i czy będzie kontynuowana jest budowa.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że jest to droga powiatowa.



Pan  Zenon  Podbielski  –  Członek  Komisji  Problemowo-Budżetowej  poinformował,  że  w
przyszłym roku Dyrektor  Lasów Państwowych ma dofinansować i  budowa tej  drogi  zostanie
zakończona. Koszt budowy tego odcinka drogi wynosi około 450 tys. zł.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że w wyniku rozpatrzenia dodatkowych wniosków w
związku  z  powstałą  rezerwą  środków  na  przebudowę  dróg  Wojewoda  zadeklarował
dofinansowanie  do  budowy  drogi  Żerczyce  Nurczyk  na  odcinku  3600  m,  w  50%  kosztów
inwestycji.  Starostwo  Powiatowe  zaproponowało,  aby  gmina  dofinansowała  pozostała  kwotę,
gdyż  starostwo  nie  ma  środków  finansowych.  Przy  składaniu  wniosku  o  dofinansowanie
deklarowaliśmy nasz  udział  w wysokości  25% całości  inwestycji,  a  25% deklarował  powiat.
Gminy nie stać, aby w całości pokrywać koszty inwestycji na drogach powiatowych, gdyż mamy
do realizacji wiele zadań na drogach gminnych. Z powyższych względów starostwo zrezygnował
z realizacji tej inwestycji. 

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk  -  wnioskował  o  wybudowanie  odcinka  drogi  w  miejscowości
Grabarka, gdyż jest ona wizytówką gminy.

Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej wnioskowała, aby wystąpić do Komisariatu
Policji o objęcie większym nadzorem skwerku w Nurcu-Stacji. W godzinach nocnych młodzież
bardzo  głośno  zachowuje  się,  co  zakłóca  ciszę  nocną.  Na  terenie  skwerku  jest  postój  dla
rowerzystów, z którego rowerzyści korzystają, a młodzież zakłóca spokój.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, że jeśli jest głośno po godzinie 22 to należy zgłosić na
policję. 

Pan  Aleksander  Dubiński  –  Członek  Komisji  wnioskował  o  naprawienie  chodnika  przy
skrzyżowaniu z drogą do Zabłocia.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt wyjaśnił, że właścicielka nieruchomości, podczas budowy chodnika nie
wyraziła zgody na wejście na teren swojej nieruchomości, dlatego powstaje istniejące zadolenie w
chodniku.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk - czy będzie wykonana konserwacja rzeki „Pulwa”?

Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  poinformował,  że  zadania  w  zakresie  utrzymania  urządzeń
melioracyjnych  i  rzek  po   zmianie  rozporządzenia  należą  do  Wód  Polskich.  Trudno  jest
przewidzieć, które potrzeby zostaną załatwione. 

Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący posiedzenia:

Eugenia Naumiuk           Jan Szpański


